
Русский язык — язык восточнославянской группы славянской ветви индоевропейской языковой семьи, национальный язык 

русского народа. Является одним из наиболее распространённых языков мира — шестым среди всех языков мира по общей 
численности говорящих и восьмым по численности владеющих им как родным. Русский является также самым 
распространённым славянским языком и самым распространённым языком в Европе — географически и по числу носителей 
языка как родного. 

English is a West Germanic language first spoken in early medieval England which eventually became the leading language of 

international discourse in today's world. It is named after the Angles, one of the ancient Germanic peoples that migrated to the area 

of Great Britain that later took their name, England. Both names derive from Anglia, a peninsula on the Baltic Sea. English is most 

closely related to Frisian and Low Saxon, while its vocabulary has been significantly influenced by other Germanic languages, 

particularly Old Norse (a North Germanic language), as well as Latin and French. 

Tiếng Việt, cũng được gọi là tiếng Việt Nam, tiếng Kinh hay Việt ngữ là ngôn ngữ của người Việt và là ngôn ngữ chính thức tại Việt 

Nam. Đây là tiếng mẹ đẻ của khoảng 85% dân cư Việt Nam, cùng với hơn 4 triệu Việt kiều. Tiếng Việt còn là ngôn ngữ thứ hai của 

các dân tôc thiểu số tai Viêt Nam. và được công nhân là тб! ngôn ngữ dân tôc thiểu số tai Công hòa Séc.


